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ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 25/04/2020  

Του: Κωνσταντίνου Χήτα, βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων
Τον κ. Υπουργό Υγείας

ΘΕΜΑ: «Ένταξη των πληρωμάτων του  ΕΚΑΒ Θεσσαλονίκης  στον κλάδο των
διασωστών»

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί,

Τα  πληρώματα  του  ΕΚΑΒ Θεσσαλονίκης  διαμαρτύρονται,  εδώ και  χρόνια,  για  την

παράλογη  άρνηση του  Υπουργείου  Εργασίας  και  Κοινωνικών Υποθέσεων να  τους

εντάξει  στον  εργασιακό  κλάδο  των  διασωστών,  παρόλο  που  όλα  τα  μέλη  του

πληρώματος  ενός  οχήματος  ΕΚΑΒ  είναι  πιστοποιημένοι  διασώστες  και  φυσικά,

παρέχουν  τις  υπηρεσίες  ενός  διασώστη.  Μάλιστα,  ενώ  έχουν  υποβάλλει  σχετικά

αιτήματα  στους  εκάστοτε  αρμόδιους  υπουργούς,  μέχρι  και  σήμερα,  ούτε  επίσημη

απάντηση  έχουν  λάβει  για  τους  λόγους  μη  ένταξης,  ούτε  έχει  ξεκινήσει  καμία

διαδικασία  αναγνώρισης.  Συνεχίζουν  οι  εν  λόγω  να  κατατάσσονται  μόνον  στους

κλάδους των οδηγών ή των τραυματιοφορέων ή των νοσηλευτών. 

Θεωρώντας αδιαμφισβήτητη και αδιαπραγμάτευτη την προσφορά των πληρωμάτων

του ΕΚΑΒ στους πολίτες, όχι μόνο κατά την πρόσφατη περίοδο της πανδημίας, αλλά

από την πρώτη μέρα λειτουργίας του θεσμού του ΕΚΑΒ, θα έπρεπε,  ως ελάχιστη

ένδειξη αναγνώρισης του έργου τους, αν μη τι άλλο, να τους αποδοθεί, επιτέλους και

επίσημα, ο εν λόγω τίτλος εργασιακού κλάδου, που δικαιωματικά τους αρμόζει. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,
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Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί;

1. Για ποιο λόγο δεν έχουν αναγνωριστεί,  μέχρι τώρα, επίσημα τα πληρώματα του

ΕΚΑΒ, ως διασώστες;

2.  Προτίθεσθε  να  άρετε  άμεσα  την  ως  άνω  αδικία,  που  υφίστανται  οι  εν  λόγω

επαγγελματίες;

Ο ερωτών βουλευτής

     

Κωνσταντίνος Χήτας       
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